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Høringsforslag angående nytt lovforslag: 
 
Vi i vår barnehage frykter for våre arbeidsplasser og vi er 
redd for at det kan ende med kroken på døra for vår barnehage, 
hvis Stortinget går inn for å gjøre disse endringene. 
Vi kjemper for å få de midlene vi har krav på fra kommunen i 
dag og da kan jeg ikke tenke meg at det blir noe bedre hvis 
kommunen skal ha hele denne kontrollen. Da har de fritt 
spillerom ang hvor mye hver enkelt barnehage skal ha. Det blir 
for lett å forskjellsbehandle barnehagene og jeg er redd for 
at vår barnehage blir den som taper. Blir det slik at 
barnehagene ikke får like mye støtte økonomisk, da ender det 
med at barnehagene ikke ha råd til å ha fagutdannede i 
stillinger og det igjen går utover barna og kvaliteten som 
blir i barnehagene.   
Dette forslaget er litt forvirrende med tanke på at Stortinget 
ønsker at alle barn skal gå i barnehage 
 (full barnehagedekning) og vi vet at det er blitt flere 
private barnehager i de siste årene som har hjulpet til slik 
at flere barn har fått barnehageplass. Nå kommer da dette 
forslaget og det kan ende med at mange av de private 
barnehagene ikke klarer seg økonomisk og da er det mange barn 
som igjen står uten barnehageplass. Hvor skal disse ta vegen? 
Er det ikke slik at Stortinget ønsker å satse på gode skoler 
og barnehager? Hvorfor ikke hjelpe til med å opprettholde alle 
de barnehagen som er og til de som ønsker å starte opp? 
 
Tenk på hva dere holder på med!?! 
Håper at dette forslaget ikke går igjennom. 
 
Med vennlig hilsen 
Ingunn Hagen 
Styrer ved Snåsa Montessoribarnehage 
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